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Interpellation	till	Regionstyrelsens	ordförande	Mikaela	Waltersson		
gällande	situationen	på	Onkologen	i	Varberg		
	
	
Onkologmottagningen	i	Varberg	behandlar	patienter	med	en	rad	olika	cancerformer	och	har	ett	
upptagningsområde	på	ungefär	195	000	invånare,	där	Kungsbacka,	Varberg	och	Falkenberg	ingår.	
Enligt	uppgift	har	mottagningen	cirka	3	700	sjuksköterskebesök	och	2000	läkarbesök	per	år.	
	
Tyvärr	har	man	under	en	längre	tid	haft	brist	på	onkologer	på	mottagningen,	läkare	efter	läkare	har	
valt	att	avsluta	sin	anställning	och	man	har	inte	kunnat	rekrytera	nya	i	den	mån	det	behövs,	vilket	gör	
att	både	patienter	och	personal	är	djupt	oroade	över	situationen.		
	
Att	få	ha	kontinuitet	i	sina	läkarkontakter	är	viktig	för	många,	vilket	också	visat	sig	ge	en	stärkt	
patientsäkerhet	och	en	ökad	trygghet	för	patienten.	Det	är	viktigt	inte	minst	för	dem	med	allvarliga	
och	långvariga	sjukdomar	såsom	exempelvis	cancer.	Att	få	träffa	en	läkare	som	känner,	och	som	kan	
patientens	sjukdomshistoria	betyder	mycket	både	för	patient	själv	och	även	för	anhöriga.	
	
Så	när	onkologerna	på	Varbergs	sjukhus	försvinner	en	efter	en	så	skapar	det	naturligtvis	en	oerhörd	
oro	hos	patienter	som	får	sin	behandling	där	och	hos	personalen	som	arbetar	på	mottagningen.	
	
	
	
Så	med	anledning	av	ovanstående	så	ställer	jag	följande	frågor	till	regionstyrelsen	ordförande	
	

1. Hur	allvarlig	bedöms	situationen	på	onkologmottagningen	på	Varbergs	sjukhus	vara?		
	
2. Vad	anses	vara	orsaken	till	svårigheter	att	behålla	befintliga	samt	rekrytera	nya	onkologer?	

	
3. Hur	arbetar	man	för	att	stötta	upp	dem	som	är	kvar,	hur	möter	man	upp	personalens	oro	och	

vilka	resurser	finns	att	tillgå	för	att	klara	det	akuta	läget?	
	

4. Hur	säkerställer	man	och	vem	tar	ansvar	för	att	patienterna	får	den	vård	och	behandling	de	
behöver?	
	

5. Finns	det	en	kommunicerad	plan	över	hur	cancervården	i	Halland	ska	bedrivas?	
	

6. Hur	ser	tillgängligheten	ut	för	våra	invånare	vad	det	gäller	cancervården	idag	och	hur	
beräknas	den	se	ut	framöver	inom	närmast	överskådlig	tid?	

	
	
Carita	Boulwén	(SD)	
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Hej! 
Här kommer en interpellation inför nästa RF 
 
Med vänliga hälsningar  
 
Carita Boulwén  
Gruppledare  
SD Kungsbacka 
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